
  

 
Tankar under oktober -V43 2020 

I väntan på ……!   
Det är mycket vi väntar på men just nu är det i huvudsak: 

1) När ska skiten ta slut (Pandemin) 
2) När ska Akademiska ta väntetiderna på allvar? 

  
1) Vi börjar lite till mans att tröttna på isoleringen men förstår att det är nödvändigt. 

Vi har i vår familj infört digitalt ”söndagsfika” med barn o barnbarn i stället för 
söndagsmiddagar som vi började med 1985. Vi kan då stämma av vad som hänt 
och om någon behöver ett handtag under kommande vecka. 
Ett Nyhetsbrev kommer inom kort med mer info. 
 
På styrelsemötet 19/10 var en stor frustration över att vi fått ställa in fler och fler 
arrangemang. Nu kikar vi på om vi inte kan testa en lösning med ett begränsat 
antal på plats och sedan att övriga intresserade kan koppla upp sig och följa 
mötet på nätet. Hoppas de speciella kraven för Uppland blir kortvariga nu när vi 
ser lättnader för oss 70+. 
 

2) Det är inte lätt för våra sjukhus att fungera effektivt avseende alla sjukdomar 
under pandemin måst vi väl tillstå. Själv har jag årligen haft en diskussion med 
sjukhusledningen om våra väntetider som blivit sämre och sämre. År 2020 är vi 
på väg att lägga beslag på jumboplatsen bland regionerna för väntetid ”Remiss 
till start behandling”.  

 
 
Källa Ratten baserat på data som extraherats ur NPCR den 2 sept. 2020 



  

Det är nu dags att vården inser hur många som är oroliga under dessa månader av 
väntan!!! 
 

Nu vi väntat sen tidigt i våras, 
på att Covid ej längre kan spåras. 
Att få krama en vän, 
eller barnbarn igen,   
samt att vården ej mer ska försvåras! 
 
 


